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ZAPISNIK 7. SEJE SVETA ŠOLE, KI JE BILA V ČETRTEK 8. 6. 2023 OB 19.00  
V ZBORNICI OSNOVNE ŠOLE NOTRANJSKI ODRED CERKNICA 

 
Prisotnost in odsotnost članov: Breda Opeka Likar, Vesna Avsec, Tina Kranjc, Barbara Zajec, Maja 
Mihelčič, Jure Mele, Uroš Cajnko, Eva Baraga in Klara Škrbec. 
Opravičeno odsotni: Bojan Pivka in Darja Lavrič. 
 
Prisotnost ostalih vabljenih: Na seji so bili prisotni ravnateljica Ines Ožbolt, pomočnici ravnateljice 
Maja Škrbec in Mojca Leskovec, vodja podružnične šole Maksim Gaspari Begunje Desi Maksić ter vodja 
podružnične šole »11. maj« Grahovo Metka Polovič, ki je tudi predstavnica sindikata. 
 
Dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti sveta šole in potrditev dnevnega reda. 
2. Pregled sklepov zapisnika pretekle seje sveta šole. 
3. Seznanitev s Predlogom o spremembi zakona o osnovni šoli. 
4. Šolski sklad. 
5. Dopolnitev internih aktov – Pravila šolskega reda (prinašanje in uporaba mobilnih naprav ter 

elektronskih cigaret in drugih substanc v šolskih prostorih). 
6. Razno. 

 

 

Točka 1: Ugotovitev sklepčnosti sveta šole in potrditev dnevnega reda. 
 
Sejo je vodil predsednik sveta šole g. Uroš Cajnko, ki je pred začetkom seje ugotovil sklepčnost sveta 
šole. Prisotnih je bilo 9 članov. 
 
Predsednik sveta šole je predstavil nove predstavnike ustanovitelja, ki so od 17. 3. 2023 dalje: Breda 

Opeka Likar, Vesna Avsec in Tina Kranjc. Prejšnji predstavniki so bili razrešeni z dnem 16. 3. 2023. 

 
Sklep 1/1-7/2023: Člani sveta šole so soglasno (z 9 glasovi za) potrdili dnevni red. 
 
Točka 2: Pregled sklepov zapisnika pretekle seje sveta šole.  
 
Eva Baraga je prebrala sklepe zapisnika pretekle seje.  
 
Sklep 1/2-7/2023: Člani sveta šole so soglasno (z 9 glasovi za) potrdili zapisnik 4. redne seje sveta šole 
z dne 23. 2. 2023. 
 
Točka 3: Seznanitev s Predlogom o spremembi zakona o osnovni šoli. 
 
Ravnateljica je predstavila Predlog o spremembi zakona o osnovni šoli. S šolskim letom 2024/2025 se 

predlaga uvedba obveznega Nacionalnega preverjanja znanja za učence 3. razreda. Nacionalno 

preverjanje znanja bi tako potekalo ob koncu vsake triade. Dosežki v 9. razredu iz slovenščine in 

matematike naj bi se upoštevali pri vpisu v srednjo šolo. Ravnatelji so za uvedbo sprejemnih izpitov za 



vpis v srednje šole. Razširjeni program - OPB ne bi bil več samo varstvo otrok, ampak bi se OPB izvajal 

kot pouk po eno šolsko uro s programom. Starši bi otroke lahko prišli iskat, ko bi bilo konec šolske ure. 

Interesne dejavnosti, dopolnilni in dodatni pouk. Uvedba dveh tujih jezikov. V prvi razred naj bi uvedli 

obvezni pouk angleščine, v 3. triadi pa 2. tuji jezik kot obvezni predmet. Pri šolanju na domu bi se pri 

predmetnih izpitih na koncu šolskega leta Izenačilo vse izpite s številom predmetov v šoli in ne samo 

nekaj predmetov. Do sedaj učenci, ki se šolajo na domu, v prvi triadi opravijo samo predmetna izpita 

slovenščine in matematike. Šola naj tudi ne bi več podeljevala statusov športnikov in kulturnikov. To 

naj bi se v prihodnje urejalo na panožni zvezi.  

Točka 4: Šolski sklad. 
 
Ravnateljica pove, da šolski sklad deluje na podlagi donacij. V letošnjem šolskem letu je šola pridobila 

7.188 € sredstev z donacijami (nakazila fizičnih in pravnih oseb, bazar …). V letošnjem šolskem letu je 

šola, iz sredstev šolskega sklada, kupila 15 tabličnih računalnikov za pouk (pobuda anglistk) in 15 

tekaških smuči, čevljev ter tekaških palic (pobuda športnikov). 

 

Točka 5: Dopolnitev internih aktov – Pravila šolskega reda (prinašanje in uporaba mobilnih naprav 

ter elektronskih cigaret in drugih substanc v šolskih  prostorih). 

 

Ravnateljica pove, da so starši na zadnji seji sveta staršev predlagali, da bi šola s 1. 9. 2023 poslala vsem 

staršem obvestilo, da se v prostorih šole ne sme uporabljati telefonov. V primeru neupoštevanja pravil, 

se lahko vzame telefon in se ga preda ravnateljici, pri njej pa ga nato prevzamejo starši. V primeru 

nujnih zadev je telefon v tajništvu ali v svetovalni službi. Na zadnji seji sveta staršev so starši predlagali 

izvedbo delavnic o spletnem nasilju, odvisnosti od spleta in novih substanc. V novem šolskem letu bi 

za učence od 4. razreda dalje izvedli delavnice na to temo.  

 

Sklep 1/5-7/2023: Člani sveta šole so soglasno (z 9 glasovi za) sprejeli sklep, da se v Pravila šolskega 

reda, pod točki 3.2 doda, da je v šolskih prostorih prepovedana uporaba elektronskih naprav v času 

vzgojno izobraževalnega procesa in tudi med odmori, pri dnevih dejavnosti in vzgojno izobraževalnega 

dela izven šolskih prostorih. Dovoljena je samo uporaba v primerih, ko učitelj naroči drugače. 

Prepovedana je tudi uporaba elektronskih cigaret in drugih substanc v prostorih šole in okolici šole. 

Pod točko 4.4. se doda, da se ob kršitvi v primeru neupoštevanja pravil, elektronsko napravo odvzame 

oz. ga učenec izroči strokovni osebi, ta pa jo nato odnese v tajništvo. Starši jo nato lahko prevzamejo  

v tajništvu šole. 

 

Točka 6: Razno 

 

Predsednik sveta šole, g. Uroš Cajnko je povedal, da so na Občino Cerknica poslali dopis s predlogom, 

da bi bilo potrebno več vlagati v šolo. Potrebna je prenova kuhinje, knjižnice, računalniške učilnice. 

Župana naj bi spomnili, da je osnovno šolstvo pri nas podhranjeno. Vsi se strinjajo, da so povsod 

prostorske stiske. Kritična je tudi potresna varnost cerkniške šole.  

 

Seja sveta šole se je zaključila ob 19.45. 

 

Klara Škrbec        Uroš Cajnko 
Zapisnikar        predsednik sveta šole 

 

 


